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Tilstede: 

 

 

 

 

 

Afbud/fravær 

Forældre: Susanne, Bettina, Tine, Pernille, Dan, Steffen, Morten, Trine,  

Medarbejdere: Michael Laursen, Bente Fiege (suppleant) og Marie-

Louise Roed 

Elever: Martha (8.b) og Ann-Kathrine (9.x) 

Ledelse: Morten Visti Motet, Lene Bech Christensen, Lasse Bjørk 

Ammitzbøl, Githa Nøhr 

Fraværende: Tina, Steffen, Michael, Susanne, Bente 

1. Referat 

seneste møde 

2 min. 

Godkendt uden kommentar 

2. Nyt fra 

elevråd  

Orientering 

Der er et ønske fra elevrådet om at arrangere en dag for elevrådet, hvor 

der kan drøftes diverse ting, hvilket skolebestyrelsen støtter op  om. 

Ledelsen taler videre med elevrådet og kontaktlærerne. 

Toiletterne er op af dagen ikke så lækre at bruge. Der tales videre med 

elevrådet om en ”kampagne” om ordentlig brug af toiletterne. Tanker om 

måske lave forskellige film/kampagne til udskoling, mellemtrin og 

indskoling. 

3. Nyt fra SFO  Der arbejdes med mål og indholdsbeskrivelser fra ISC, omkring bl.a. 

sprogstimulering, balance mellem voksen- og børnestyret aktiviteter og 

forældresamarbejdet. 

Der er ny aktivitetsplan efter nytår. Det er godt at der sendes besked ud 

om de specielle aktiviteter. 

Spørgsmål til om det udfærdigede princip fra skolebestyrelsen om 

SFO’en skal genbesøges, hvilket ledelsen kigger nærmere på. 

4. Bestyrelsen 

- spørgsmål, 

opfølgninger mm. 

 

Drøftelse: 

 

Beslutning: 

 

Orientering: 

 

70 min. 

 

4.1 

• Følgegruppe kapacitetsudfordringer HTK vest 

Hvordan skal Fløng Skole udvikles, når der er kommet så mange 

nye elever til.  

Planen for HTK vest er, at Hedehusene Skole skal renoveres og 

bliver en tre-sporet skole fremadrettet, som en matrikel under 

Læringshuset. Det specialiserede skoletilbud i Flønghuset flyttes 

til Reerslev Skole, hvor der også flyttes lidt om og rundt. Der skal 

på et senere tidspunkt også tilbygges på Reerslev Skole. 

 

Der er inviteret til nyt møde tirsdag 20. december, hvor 

skolebestyrelsen kan give input til planerne. 

Drøftelser i skolebestyrelsen med en bekymring for kapaciteten 

på Fløng Skole med den nuværende søgning og omkring skolens 

faciliteter til fremtidens skolen.  

 

4.2 

• Henvendelse fra forældre ved sikker skolevej (se nedenstående) 

Hej Morten. 
Jeg skriver til dig vedr. en voldsom oplevelsen jeg havde i forbindelse 
med at jeg skulle følge min datter i skole i fredags (25/11). Vi bor i 
Marbjerg og kommer cyklende på stien hen til fodgængerovergangen (vi 
er der kl 7.50) der holder en bil tilbage for os (fra Marbjerg) og vi 
begynder at gå ud i fodgængerovergangen da vi er ca halvvejs ser jeg 
en varevogn komme kørende fra den side fra rundkørslen med 60km/t 
og han stopper ikke. Jeg når at råbe til min datter STOP. Hun hører 
heldigvis efter og bliver derved ikke ramt af bilen. Det var så tæt på.. hvis 
hun bare have været et par sekunder længere fremme vat hun blevet 
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ramt. 
problemet tror jeg er at der holder biler på vej ind til skolen som blokere 
for udsigten til fodgængerfeltet når man kommer fra rundkørslen og skal 
lige ud. 
Hvis det havde været min store datter på 9 år som havde været alene 
var det gået galt, hun havde ikke set bilen komme kørende. 
Der er kommet ret mange børn i Marbjerg som går på skolen, jeg er så 
bange for at det går galt på et tidspunkt. 
Jeg ved godt du har gjort opmærksom på problemet før overfor 
kommunen og jeg skriver også til dem, men jeg synes også du skulle 
have info. 
God dag 
Mvh Ninna 

Drøftelser i bestyrelsen omkring tidligere vejsyn, hvor 

problematikken har været drøftet. 

Der bliver svaret retur på henvendelsen fra skolelederen, hvor der 

opfordres til at forældrene henvender sig til kommunalbestyrelsen 

eller direkte til tekniskudvalg. 

4.3 

• Skoleudviklingssamtaler 

Skoleudviklingssamtaler træder i stedet kvalitetsrapporten. 

Samtaler lægges i april måned, hvor ISC mødes med 

skoleledelsen og skolebestyrelsen orienteres senere gennem ISC. 

Skolen bliver vurderet op imod de øvrige kommunale skoler i HTK 

og landsgennemsnittet. Der er forskellige punkter, fx 

afgangskarakterer, sygefravær, medarbejderomsætning, hvor der 

arbejdes med den indsamlede data. Samtaler mellem 

skolebestyrelsen og ISO lægges i maj måned. 

4.4 

• Sidste nyt fra formanden 

Punktet udgår. 

 

5. Nyt fra Skole 

 

Orientering, 

drøftelse 

• Ledelse: 

Der har været lavet nogle gode projektforløb i løbet af det første 

halvår i alle afdelinger fx projekt om handlingsbroen i 0. klasse – 

verdenshavene i mellemtrinet – lyrik i 9. årgang. 6. årgang 

arbejder med projekt musical. 

• Der har endelig været Luciaoptog i går, for første gang i 3 år 

• Der er julefrokost for personale fredag 16/12. 
 

6. Evt. Forslag om projekt i udskolingen, som der sendes mere info ud omkring. 

 

Skolestyrelsen luftede en bekymring omkring 4. – 6. klasserne brug af 

klubben. Klubben inviteres med til næste skolebestyrelsesmøde. 

Der er en oplevelse i skolebestyrelsen af at de unge vælger klubben fra. 

Måske også nogle sen-følger efter corona nedlukning. 

Skolebestyrelsen ser gerne at skolen går i dialog med klubben om et 

øget fokus på klasserne på mellemtrinnets brug af klubben. 

7. Punkter til 

næste møde 

 

 

 

8. Personale / 

Særlige 

5 min 

• Lukket punkt 
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Årshjul 2022-2023 

Dato  

  

Onsdag d. 31.  aug. 

 

Konstituering af bestyrelse 

Årshjul, forretningsorden og blik på principper 

Onsdag d. 28. sept.  Budget og høringssvar 

Onsdag d. 26. okt. 
Skal vi afholde møde for klasserådene på skolen og i hvilken 

ramme? 

Onsdag d. 30. nov. 

Gennemgang af principper – hvilke skal revideres og 

godkendes på ny. 

 

Onsdag d. 14. dec.  

Ledelsen orienterer om det faglige niveau og trivslen på 

skolen – giver en status på de indsatser skolen har planlagt – 

der laves ikke kvalitetsrapport (ISC er i gang med at 

udarbejde data til brug for skoleudviklingssamtaler – skolen 

afventer) 

Julefrokost -  

Onsdag d. 25. jan.  

Hvordan arbejder skolebestyrelsen fremadrettet (genstart af 

tidligere drøftelser i bestyrelsen) 

 

Onsdag d. 15. feb. 
Budget og regnskab 

 

Onsdag d. 29. mar.  

Princip for Fagfordeling(genbesøg) 

 

Ordinært kort SB-møde + klasserådforældre kl. 18.30 til 

20.00 i Festsalen 

 

Onsdag d. 26. apr.  Evaluering af arrangement --. marts 

Onsdag d. 31. maj  
Fagfordeling og skema 

 

Onsdag d.  14. jun. 
Årshjul næste skoleår 

Sommerferie frokost 

  

 

 

 

 

udfordringer i 

klasser.  

Kommunikation 

til Aula: 

Orientering fra skolebestyrelsesmøde 30/11-22. 

Tirsdag den 13. december gik 3.A og 3.B Lucia optog for hele skolen, 

som nød det flotte optog med lys gennem en mørkelagt skole. 

 

Skolebestyrelsen og ledelsen er inviteret til møde omkring kapacitets 

udfordringer i HTK vest på institution og skoleområdet. Der er god 

søgning af elever til Fløng Skole. 


